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Dagsorden Referat 

1. Økonomi v/Ka-

rina 

Det ser fint ud. Det Forventes at fasangården overfører lidt mindre end 2% til 

næste år. Pladsanvisningen har skiftet IT-system og vi kender derfor ikke den 

præcise belægning.   

Ikke noget nyt om det nye budget – forventes i slut december. De nye pladsty-

per (særlige formålspladser) skal tilføre nogle ressourcer. Ledelsen ved ikke 

endnu, hvor meget. 

 

2. Info om personale 

v/Karina 

Ressourcepædagog er ansat pr. 1/12. Camilla har erfaring fra særlige formåls-

pladser fra en anden institution i kommunen. Ansat 15 timer/ugen. 

Snerle bliver uddannet pædagog til januar og har sagt ja til (fortsat) job i fa-

sangården i vuggestuen, Larven.  

Pædagogmedhjælper Mathias er ansat på Larven. 

Medhjælper skal ansættes i Klubben, processen er igangsat. 

Laura G. bliver på Pindsvinet. 

Pædagogstilling på Muldvarpen slået op. Håber på ansættelse 1/12 eller 1/1. 

 

 

3. Dagens fejring af 

KIDS-rapport 

v/forældre 

 

God modtagelse af kage-fejring på stuerne hos både børn og voksne.  

Fra forældrebestyrelsen var det dejligt at få lov til at fejre og se glæden hos 

børn og personale. 

 

 

4. Nyt fra stuerne 

v/Laura og Signe 

Vuggestuen generelt: Julen nærmer sig. Der er fokus på forberedelser til de-

cember og juletræsfest. Fokus på at tage imod nye børn. 

Muldvarpen: særlig fokus på selvhjulpenhed og gå på toilet. 

Pindsvinet: Fokus på fast ugeplan med aktiviteter. Dialogisk læsning man-

dag, yoga hver tirsdag, osv. 

Til stede: Karina, Signe, Laura, Lone, Mathias, Ane, Charlotte, Ida 

Afbud: Emilie 

Mødeleder: Lone 

Referent: Ida 
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Markmusen: Fokus på aflevering og hentning i samarbejde med forældrene. 

Fokus på at være en god ven og måltidet. 

Larven: Legerelationer og samspil og dynamikken på stuen. Fokus på små le-

gegrupper, øve at lege, masser af gentagelser. 

Haren: Fokus på lydniveauet, især i forbindelse med måltiden. Øver at lytte 

og øve at vente på tur. Fokus på at dele i legesituationer. Fokus på leg og hvor-

dan de voksne kan støtte op om den gode leg. Fokus på remida-edderkopper 

til juletræet. 

Børnehaven generelt: Varmer op til jul, julepynt, øver julesange, lanterne og 

lucia og julegaver. Mange nye børn og stuerne begynder at komme op i stør-

relse i børneantal. Fokus på relationer og hvordan man tager imod en ny ven. 

Fokus på ændringer i selvhjulpenhed i perioder, hvor der sker overgange for 

børnene. 

 

Hele Fasangården har deltaget i et projekt i samarbejde med KP, der hedder 

Playful learning. Fokus på legetyper og hvilke legetilbud, der er til børnene. De 

forskellige stuer arbejder med forskellige foki i forhold til leg og hvordan man 

kan skabe rum for forskellige typer af leg både inde og ude. 

 

5. Kunstprojekt 

v/Signe 

Der er kunstprojekt igen i 2025. Kunstudvalget har lang proces – for tiden idé-

fasen. Til foråret er det forberedelsesfasen der sættes i gang med inspirations-

aften og en praktisk opgave. Børnene bliver introduceret i maj og den udø-

vende fase begynder efter sommerferien og frem til efterårsferien. Fernisering 

forventes i uge 45 (forbehold for ændringer). Emnet er Musik. Mere info føl-

ger. Kunstprojektet er internt igen denne gang på baggrund af de mange gode 

erfaringer fra sidst. 

 

6. Evt.  Ny dato til næste møde – uge 9, torsdag den 27. Fysisk møde i Fasangården, 

fra kl. 17-19. 

Signe skriver et opslag på Aula om kage-fejring. 

Der er forsvundet to klapvogne i dagtimerne på det sidste – en forælder spør-

ger til om man præventivt kan sætte et skilt op om, at der er overvågning 

(uden at der er det). Ida undersøger med insider i Frederiksberg Kommune. 

Opfølgning: vi må gerne sætte skilt på bygningen. 

 

 

 

 

 


